
 

 

VAASSEN, 9 SEPTEMBER 2016 

Geacht College, 

Onlangs heeft u ons geïnformeerd met een raadsinformatie nota over de realisatie van 

het zwijnenkerend raster (registratie nummer 2016-18872). Deze informatienota roept 

bij de VVD fractie veel vragen op die wij aan u willen voorleggen; 

1. In maart 2016 is het eerste deel van het tracé aangelegd. Nog geen 5 maanden 

verder heeft u de effecten geanalyseerd en begint u meteen met de voortzetting 

van het tweede deel van het tracé. In hoeverre kunnen monitoringsgegevens een 

getrouw beeld geven wat tot uitbreiding van het huidige tracé leidt? 

2. Door wie en wanneer is een monitoring of evaluatie rapportage opgesteld. Graag 

ontvangen wij een kopie van dit rapport.  

3. Welke nieuwe gevaarlijke situaties zijn geconstateerd in het gebied van het 

Norelbos tot Heerde (inclusief Sprengenweg, Bijsterbosweg, Adelaarsweg). Is er 

hierbij sprake van bebouwde kom of buitengebied met bosrijke omgeving?  

4. Met wie heeft u de afgelopen 5 maanden hierover overleg gevoerd? Wij 

verzoeken u dit gedetailleerd te beantwoorden, en daarbij de volgende punten 

mee te nemen: 

a. Hoe zijn deze overleggen verlopen? Is er bijvoorbeeld inspraak geweest? 

Zijn er alternatieven doorgenomen? 

b. Heeft u naast de professionele partijen ook overleg gevoerd met direct 

belanghebbenden, zoals grond eigenaren op dan wel nabij dit Tracébesluit? 

c. Zo niet, dan vernemen wij graag daarvan de overwegingen, indien die 

overleggen wel zijn gevoerd, hebben wij belangstelling van een kopie van 

notulen van al die gesprekken. Kunt u notulen of gespreksverslagen van 

die overleggen aan ons toesturen? 

5. U noemt als oorzaak van de overlast van zwijnen dat particuliere grondeigenaren 

zich onvoldoende inspannen in het wildbeheer. Heeft u hierover de afgelopen 5 

maanden een overleg met hen gevoerd en zijn daarbij  met particuliere 

grondeigenaren ook alternatieven besproken. Zo niet, waarom niet? 

6. Heeft u particuliere grondeigenaren überhaupt als direct belanghebbenden 

inspraak geboden om hen in te gelegenheid te stellen mee te denken aan 

oplossingen? 

VVD-Epe 

Artikel 39 Reglement van Orde vragen 

- Vragen over het besluit op korte termijn het zwijnenkerend raster trace  tussen 

De begraafplaats Norelbos en de gemeentegrens Heerde aan te leggen. 
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7. Heeft u een nulmeting uitgevoerd op basis van objectieve gronden, opdat 

geanalyseerd kan worden hoeveel zwijnen zich voor en na het tracé hekwerk zich 

in het gebied bevinden? 

Indien u dit niet heeft plaatsgevonden wenst de VVD te weten waarom u daarvan 

heeft afgezien. 

8. Kunt u op basis van objectieve gronden aangeven waarom er zoveel zwijnen zijn 

in dit gebied de afgelopen 5 maanden? 

9. Hoeveel klachten zijn er over zwijnen de afgelopen 5 maanden bij u binnen 

gekomen? Wij verzoeken u dit gedetailleerd te beantwoorden, en daarbij de 

volgende punten mee te nemen: 

a. Uit welk gebied komen die klachten? 

b. Wat is de aard van die klachten van de afgelopen 5 maanden? 

c. Is er een verschil in klachten te duiden van voor en na de aanleg van het 

tracé? 

d. En wat is in uw visie dan dat verschil? 

10.Wat is de feitelijke objectieve onderbouwing om het hekwerk mogelijk permanent 

te sluiten? 

11.Is er een oorzakelijk en dus causaal verband, dus een objectief verband, aan te 

tonen dat een openstaand hek in het tracé voor deze kennelijke zwijnen overlast 

zorgt? 

Kunt u de onderbouwing daarvan ons toesturen? 

12.Wat is het primaire doel van het zwijnenkerend raster? 

13.Klopt het dat u als college onlangs bij de Raad van State gepleit heeft dat het 

doel van het raster ten behoeve van het wildbeheer is opgericht?  

Ik ben u erkentelijk voor de beantwoording van deze vragen.  

Daarnaast verzoek ik u om de uitvoering van het tweede deel van het raster aan te 

houden, mede gelet op de vragen die wij u voorleggen. 

Met vriendelijke groet, namens de VVD fractie,  

Ellis de Vries 


